
Marquinhos: Nie żałuję przejścia do Romy
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Brazylijczyk Marquinhos stał się niespodziewanie jednym z lepszych

transferów Romy w tym lecie. Co prawda defensywa Giallorossich jest

drugą od końca w lidze pod względem straconych goli, to jednak 18-latek

rozegrał kilka dobrych spotkań. Między innymi o przejściu do Romy mówił

w wywiadzie dla UOL Esporte. 

 

- Nie myślę o powrocie do Corinthians. Żywię do nich bardzo duże przywiązanie, ale

przeżywam wspaniały moment tutaj, w Romie. Szczerze mówiąc nie myślę o

powrocie. Opuszczenie Corinthians było jedną z najtrudniejszych decyzji w moim

życiu, spędziłem z nimi dziesięć lat. Trudno było odejść w wieku 18 lat, jednak tutaj

był znakomity projekt. Nie żałuję.

O zainteresowaniu Barcelony mówi:

- Jestem szczęśliwy w Romie, ale nigdy nie można zamykać drzwi, nie wiemy, co się

wydarzy jutro. Na chwilę obecną moje myśli zwracają się wyłącznie ku Romie,

staram się zamknąć dobrze sezon razem z drużyną. Staram się nie słuchać plotek

transferowych, pozostawiam to mojemu ojcu i agentom, aby nie słyszeć o

pieniądzach.

 

O reprezentacji Brazylii:

- Marzeniem jest wziąć udział w Mistrzostwach Świata, być częścią reprezentacji

Brazylii. Marzę o tym. Wiele rzeczy w moim życiu stało się szybko.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

